
Vragen vergaderstukken gemeenteraad of raadscommissie Ridderkerk

Algemene informatie

 Onderwerp/omschrijving vergaderstuk: Uitkomst herhuisvesting Rowdies in het Oosterpark

 Vergaderdatum: 25 november 2020

 Steller en fractie: Fleur Stip

 Portefeuillehouder: dhr. H. van Os

 Datum indiening vraag bij griffie: 24-11-2020

 Datum ontvangst beantwoording college bij griffie: 25 november 2020

Vragen en antwoorden

Vraag 1

Bij de zuid-zuid variant ontstaat er nu een groot gat richting de snelweg met weinig vegetatie. 

Welke zekerheden kan het college geven dat de bewoners die recht tegenover de Ridderkerk 

Rowdies wonen er qua geluidsoverlast niet op achteruit gaan?

Antwoord 1

In alle situaties, als er een scherm geplaatst wordt met een minimale hoogte van 6 meter en de 

uitbreiding/verplaatsing van de Rowdies, variant 1 (Oost) en variant 2 (Zuid), gaan de bewoners 

erop vooruit ten opzichte van de huidige situatie.

In het aanvullend rapport: “Oosterpark Ridderkerk – uitwerking effect schermen” van het 

adviesbureau DGMR d.d. 15 oktober 2020 is berekend wat het effect van de ligging van de 

Rowdies betekend voor de geluidbelasting op de woningen. Het verschil in indeling van het 

Oosterpark bij de twee varianten zorgt slechts voor een zeer gering verschil van 1 tot 2 

gehinderden. De keuze in de uiteindelijke indeling is daarmee verwaarloosbaar ten opzichte van 

de afname in gehinderden die door het plaatsen van het scherm wordt behaald.

Vraag 2

Worden de bomen welke moeten wijken voor de uitbreiding elders in het Oosterpark 

gecompenseerd?h



Antwoord 2

We gaan met de ecoloog en Staatsbosbeheer kijken welke bomen er uiteindelijk weggaan en op 

welke manier deze terugkomen in het Oosterpark. Dit geldt overigens ook voor de aanleg van het 

geluidsscherm. Uitgangspunt is wel dat dit gecompenseerd wordt in meer kwaliteit in biodiversiteit.

Vraag 3

Is er ook nagedacht om een extra smallere geluidsscherm te plaatsen ter hoogte van Hole ridders 

om de geluidsoverlast van het sportpark te verminderen?

Antwoord 3

Bij het wijzigen van het bestemmingsplan wordt er onderzoek gedaan naar het aspect geluid 

afkomstig van de Rowdies. In dit onderzoek zal ook bekeken worden of maatregelen (zoals b.v. 

een scherm) nodig zijn.
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